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Aan 

De fractie van de VVD Diemen 
     

 
Onderwerp Datum 
Reactie schriftelijke vragen VVD Bomenkap in Diemen 22 juni 2021 

 
 
Geachte fractie van de VVD, 
 
In uw e-mail van 25 mei jl. heeft u vragen gesteld over de kap van bomen in Diemen 
voortkomend uit vragen die aan u gesteld zijn door mevrouw Van Gelder. 
 
Op 26 maart 2021 is er een gesprek geweest tussen mevrouw Van Gelder en wethouder 
Matthijs Sikkes-van den Berg. Als ambtelijke ondersteuning was Frank van Leeuwen, 
beleidsadviseur Groen hierbij aanwezig.  
In dit gesprek is aan mevrouw Van Gelder uitgelegd waarom de bomen aan het van 
Markenplantsoen gekapt zijn en op de eilandjes bij het Nelson Mandela park gesnoeid is. Op 
bijna al haar vragen is destijds antwoord gegeven en op de paar resterende vragen hebben 
wij via een e-mail antwoord gegeven. Helaas is mevrouw Van Gelder het niet eens met ons 
beleid en manier van werken. Mevrouw Van Gelder is met haar vragen meerdere malen 
teruggekomen bij verscheidene medewerkers van de gemeente. Elke keer hebben wij 
mevrouw Van Gelder antwoord gegeven op al haar vragen. Alle vragen die nu door de fractie 
van de VVD zijn gesteld zijn ook al beantwoord aan mevrouw Van Gelder. Hierbij is uw 
fractie voor een groot gedeelte meegenomen in de beantwoording. 
 
Onderstaand gaan wij in op uw de door u gestelde vragen: 
 

Klopt het dat de bomen worden gekapt zonder dat bewoners daar bezwaar tegen 
kunnen maken omdat er een kapvergunning voor meerdere bomen tegelijk wordt 
aangevraagd en burgers niet eenvoudig uit de krant kunnen halen om welke bomen 
het gaat? 
 
Bewoners kunnen altijd bezwaar maken tegen een kapaanvraag, zo ook in deze. Bij dode 
bomen wordt om efficiencyredenen vaak in één keer een kapaanvraag voor meerdere 
bomen tegelijk gedaan. Daarnaast zijn er tot dit jaar nooit klachten of meldingen geweest dat 
mensen bezwaar hadden tegen de kap van dode bomen. Toen mevrouw Van Gelder ons 
erop wees dat het op deze manier lastig was om erachter te komen welke dode bomen 
gekapt zouden worden hebben wij erkend dat zij hier gelijk in heeft. Wij hebben al toegezegd 
dat wij dit gaan aanpassen, zodat het de volgende keer als er dode bomen gekapt moeten 
worden, voor iedereen inzichtelijk is welke bomen er gekapt gaan worden. Met de teams 
vergunningen en communicatie zal afgestemd worden hoe dit vorm gegeven kan worden. 
 

Klopt het dat er geen inspectierapport ligt voor de bomen waar mevrouw van Gelder 
over spreekt? 
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Volgens de geldende boomverodening uit 2010 is een bomeneffectanalyse, oftewel een 
inspectierapport, niet vereist als het gaat om vervanging van dode of beschadigde bomen. 
 
 

Hoe wordt dan vastgesteld dat bomen dood zijn? 
 
Bij regulier onderhoud wordt de toestand van de boom beoordeeld. Hierbij wordt naar 
meerdere facetten gekeken, zo ook of de boom stervende is. Het eigen personeel van 
groenbeheer is opgeleid en bevoegd om bomen te controleren en de status te beoordelen. 
Zij kunnen dus vaststellen of een boom dood is of niet. 
 

Op de website van de gemeente Diemen staat: De regels voor het kappen (vellen) 
van bomen zijn vastgelegd in de boomverordening. Aan de hand van een 
puntensysteem bekijkt de groenafdeling of een velvergunning kan worden afgegeven 
of niet. Wat waren de punten voor de bomen waar mevrouw van Gelder over 
spreekt? Er staat ook: "Anderen kunnen bezwaar maken tegen de kap van een 
boom. Zorg daarom voor toestemming van de mensen in de buurt". Dit geldt dan 
toch ook voor de gemeente als men bomen gaat kappen? 
 
De twee betreffende bomen hadden beide 45 punten. De kapvergunning mocht daarmee 
afgegeven worden. 
Bewoners kunnen zoals in de beantwoording van vraag 1 te lezen is altijd bezwaar maken. 
Dit geldt voor alle bomen in Diemen die velvergunningsplichtig zijn. 
 

Hoe gaat u in de toekomst borgen dat bewoners wel in de gelegenheid worden 
gesteld bezwaar te maken tegen bomenkap, zeker bij hen voor de deur? 
 
Zie beantwoording vraag 1 

 
Gaat de gemeente Diemen op een andere wijze dan nu het geval de eilandjes in het 
Mandela park onderhouden? Oftewel gaat de gemeente Diemen in verband met de 
biodiversiteit laag struikgewas laten staan (zeker in de winter?)   
 
Tussen mevrouw Van Gelder en de gemeente is een discussie gaande over hoe de eilandjes 
bij het Nelson Mandelapark te onderhouden. Mevrouw Van Gelder wenst dat er geen enkele 
vorm van onderhoud gepleegd wordt. Als gemeente vinden wij dat er wel onderhoud 
gepleegd dient te worden, omdat volgens ons de biodiversiteit hierbij het beste tot zijn recht 
komt. Vanwege de grote verschillen in inzicht is besloten om een externe ecoloog te laten 
onderzoeken wat de beste methode is om de eilandjes te onderhouden. Dit onderzoek loopt 
nog.  
 
Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Diemen, 
 
 
 
T. Kemper      E. Boog 
Algemeen directeur/gemeentesecretaris a.i. burgemeester 
 


